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ZÁPIS
 

z 3. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 9. 4. 2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 21
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
1.    Návrh rozdělení osobních nákladů mezi jednotky
2.    Návrh změn složení Vědecké rady VŠCHT
3.    Návrh vnitřní normy „Pravidla použití finančních prostředků získaných za zveřejnění reklamy“
4.    Různé

 
Ad 1)

Pan rektor předložil AS ke schválení návrh dohody rektora a děkanů o rozdělení osobních nákladů na jednotky
pro rok 2002, která je součástí rozpočtu VŠCHT.

Po diskusi akademický senát předložený návrh schválil (17-0-3).
 
Ad 2)  

Pan rektor požádal AS o schválení změn ve složení Vědecké rady VŠCHT Praha. Navrhnul odvolat z vědecké
rady:

prof. Ing. Josefa Nováka, CSc.
prof. Ing. Oskara Schmidta, CSc.

a novými členy vědecké rady jmenovat:
doc. Ing. Bohumila Bernauera, CSc.     
doc. Ing. Karla Ciahotného, CSc.
prof. Ing. Stanislava Labíka, CSc.
prof. Ing.Vladimíra Báleše, DrSc. (externí člen, děkan Fakulty chemické a potravinářské technologie STU

Bratislava)
Pan rektor předpokládá, že takto pozměněná vědecká rada bude pracovat do září 2002 a poté bude předložen

návrh na jmenování nové Vědecké rady VŠCHT Praha.
Akademický senát návrh změn ve Vědecké radě VŠCHT Praha schválil (20-0-0).
 

Ad 3)
V diskusi k návrhu vnitřní normy „Pravidla použití finančních prostředků získaných za zveřejnění reklamy“

zodpověděl pan kvestor dotazy členů AS, týkající se současných reklamních panelů umístěných na VŠCHT, reklamy v
tištěných publikacích a využívání prostor školy k propagaci firem. (Propagační akce firem jsou řešeny formou
placeného pronájmu prostor.)

Akademický senát vyjádřil s předloženým návrhem vnitřní normy souhlas (20-0-0). 
 
Ad 4)

4.1.       Zápis z 2. zasedání AS VŠCHT se v bodu 3. doplňuje: V průběhu diskuse k rozpočtu VŠCHT Praha na rok
2002 nebyl zodpovězen dotaz na výši nákladů spojených s návrhem a realizací nového loga školy.

4.2.       Žádost AS FPBT o zdůvodnění letošního navýšení režijních odvodů z grantů bude projednána za
přítomnosti pana rektora na příštím zasedání AS VŠCHT. Podle vyjádření Ing. Štajera jsou režijní odvody
v souladu s pravidly grantových agentur.

 
Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.

 
Zapsala: M.Špicarová                                                                                   Za správnost: J.Fogl
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